
 

 До Кмет на община Шумен 

 чрез Председателя на Общински съвет 

 гр. Шумен 

 
 

ПИТАНЕ 
 

 от  

 
инж. Добрин Чайлев общински съветник ПП „Атака“ 

 

 ОТНОСНО: Разпределение на средствата от данък върху таксиметров превоз на 
пътници. 

 
Уважаеми  г-н Кмет, 

 След като на 26. 09. 2016г., ОбС  Шумен прие размера на годишния данък върху 
таксиметров превоз на пътници на територията на общ. Шумен, към мен постъпиха запитвания 
от таксиметрови превозвачи които се интересуват, по какъв начин ще се разпределят събраните 
от този данък средства? 
 Моето, съответно тяхното питане е следното: 
- Каква е общата годишна сума от този данък постъпила в общината за 2017г? 
- Как ще се разпределят средствата получени от този данък? Има ли критерии, схема на 
разпределение, Методика и каква е тя? 
- Опишете какви мерки и мероприятия ще предприемете, за да се подобри изпълнението на 
функционалните и професионални задължения от таксиметровите превозвачи?  
 Желая да получа писмен отговор на поставените от мен въпроси, тъй като ще бъдат 
запознати заинтересованите страни! 
 

 

 

       02. 02. 2017г                                                                С  Уважение: ...............................      

          гр. Шумен                                                                                           / инж. Добрин Чайлев / 
                                                    
 


